
Upravno viie6e

KLASA: 007-04/24-07l0003
U RBROJ : 25L-263-O4-OL I L-24-0OO 4

lagreb,75.3.2024'

ZAPISNIK

sa 23' siednice Upravnog vijeta Pr'tikog otvorenog uiiliSta Zagreb'

odriane u ;;;il;i;;t.i'2024' sodine s poEetkom u oe:00 sati

prisutni: v. d. ravnaterja puakog o'orenog uiiriita zagreb, snjeiana Zbukvi6 oibolt' predsjednik upravno8

viie6a Goran Pristas idlanovi uo;t*;';';?t';riela riedi6' oamir aakii' senka Domazet iAna Muifet'

ZapisniEarka: Ana MuSiet

U 9.00 h predsjednik Upravnog vijeca' g Pristas' pozdravio ie sve prisutne izapoieo je predsjedati siednicom

te je konstatirao da je od pet (5;;;;;"' upravnog rijeia' nazodno pet (5) dlana i da Upravno viieie moze

donositi odluke.

DNEVNI RED:

a

a imovine i obveza u Pu6kom

ine
kog izviestaja
revizora za 2023' godinu

vorenog uEiliSta Zagreb

Prostora Hrvatskom andragolkom

d ruitvu
8. Razno

Svi nazoEni Elanovi Upravnog viie6a prihvatili su dnevni red'

ToEka 1

Usvajanie zapisnika s 22' siednice Upravnog viie6a

PredsjedavajueisjednicomUVg.GoranPristasutvrdioiedanemaprimjedbinazapisniks22.sjednice
uor*nog uii"* te je zamolio glasovanje o usvajanju istog'

Nakon provedenog glasovanja' predsiedavaiu6i siednicom U.V-a' g' Pristas konstatirao ie da ie zapisnik

, rr. rj.O",* Upravnog vijeda jednoglasno (s 5 glasova 
"za") 

usvojen'



Toika 2

Donoienje Odluke o prihvadanju godiinjeg popisa imovine iobveza u puakom otvorenomuiilistu Zagreb na da r 31. 12.2023. godine

Predsjednik UV_a moli v. d. ravnatelja uvod u tem
inventure. Donesene su odluke o povjerenstvima ko
kada je trebalo dostaviti izvjeida, iuodeni su veliki

stvo. ponovo su u povjerenstva stavljeni predsiednici
ponovljene inventure, kako bisve bilo trrnrorr"n,no.
subotom i nedjeuom je plaien.

U naknadno ponovrjenom popisu inventure pronadeno je ve6inom ono .to je prethodno utvr.eno da je umanjku ili viSku Kao i oni predmeti koji su bili zbrinuti, ali su pronadeni u prostoru. Trenutni manjak iznosi930 eura i odnosi se na slike, koje su pronadene na zasebnom kontu iz 2011. godine - nepronadene slike.

popisa inventara koji potpisuju suradnicl koji koriste
st na korijtenje istih u vrijeme nastave; kako bismo

predlaie da se na razini kuie donese pravilnik koiim b

Domazet predlaie da se konadna odtuka donese
ljude revizor ipomoinica Slavica pulek. Damir Bakii

o treba iprijavimo manjak imovine. predlaie se da se
estanak slika. Zakljudak je da budu li pak pronadene.

ornela Medii istide kako se ist(
ravnatetjice, sada u njenom,.1j.";:'nije 

pojavljivalo kao problem, nego se tek sada stavua na teret v. d.

se ude u postupak traienja, a potom, ne pronade li
e o Odluci o prihvaianju godiinjeg popisa imovine i

1,. 1-2.2023. godine i joi jednom napominje kako se
e navedeno.

Nakon provedenog glaso
prihvadanju godiinjeg po ;i",,1L:HH;:#ffiH::1,T::i::if ,"j,;i;r:godine jednoglasno (s 5 g

Toika 3

Donoienje Odluke o prihvadanju godiinjeg financijskog izvje5taja

revizor te gcia pulek zapodinje s iznojenjem detalja
be Ministarstva financija ipredaju se prer(o FINA_e.

rametri nastali tijekom prethodne godine.



jttaPu|ekpre|azinaiznoSenjedeta|jaUbi|jeikamatenapominjekakojesvekategoriziranokakoje
pronadeno,nijeniitamijenjano-kadagovorimooformaInimineformaInimprogramima.Verificirani
programi se kreiu oko 43%, neverificiranl na oko 57To'

Uredravnate|jajebionagospodarskojdjelatnostiitujeintervenira|atakodajeUredstaviIananeverificirane
programe; utoliko misli kako ie radi pitanja pdv-a ovakva praksa logi'na i iskreniia' Ured ravnatelia ne moze

biti na gospodarskoj djelatnosti To je otprilike jedino odstupanje od pritaSnjih Sodina'

Gda pulek dalje nastavlja iSaitavati bilje5ke, od stranice 21. iprolazi stavke prihodi i rashodi' Na str' 27 stoii

strukturazapos|enih,pokva|ifikacijama.Zatimseosvrnu|anazakupeprostoraidajepotrebnoistedeta|jnije

utvrditi, posebno oko naplate dugovania. ostali rashodi - tablica 11: tu se dogodio veliki porast Predsjednik

moliobjainjenje.Rijeeieoneotpisanimvrijednostima'otudenojimovini'nerashodovanojimovinii
knjigovodstvena vrijednost manjka u dugotrajnoj imovini'

Sci|jemprikazareaInogizvjestaja,inzistiralosedasepoSa|juopomeneonimakojinamduguju,svefakture
do 31.12.2022. su vrijednosno uskladene. 38 000 eura ie rashod - potraiivanje nastalo u 2022' a do

3r.72'2023.nijenap|a.eno.svejenasta|oradiprovodenjadriavnerevizije,kojaidaljenijeodstupila.

DamirBakiijav|jasesneko|ikopitanja-imadvijeopaskeipohva|uzastrukturiranost.Problemjesmatra
sadriajnenaravi.SVeteizvjestajeovdjepreg|edavamonavr|oforma|annatin,doknjemuosobnonedostale
financijski plan za 2023. i 2024. godin u. Jer tek ta ko moiemo vidjeti 5to smo doista ostvariliTek onda imamo

rea|nus|ikustanjaikakostojimo.GdinBakiimo|idasedodajudvijestavketab|icekakobismoimaliveie
razumijevanje izvjeStaja koji trebamo usvojiti, jer ielimo realno sagledavati stvari, u najboljem interesu

Ustanove'GdaPu|ekmo|izarazumijevanjejerjeiznimnomnogopos|ainestizesesveodmah,alirazumijei
slaiesesprijed|ogom.GdinBakiiiskazujerazumijevanje,a|imolidaseVratimoistomenaknadnoiednom.
lstodobno se osvrie na str. biljeiki 21. i biljeiku br. 1., tablicu 2 - gdje se navode prihodi od prodaie roba' I

ondajeprovjeriop|anIustanoviokakopostojizamjetnadiskrepancija.Jo!jednompodsjeiadajesvjestan
koliiine posla i zaduienja i samo moli za razumijevanje kako je UV-u navedeno potrebno kako bi UV moglo

praviInozak|juiivati.V.d'ravnate|jicajavljasezarije6kakojeiznimnoteikorazdob|jeizanas,smaIimbrojem

ljudi radimo, u raaunovodstvu smo imall i bolovanja, i napravilo se najbolje moguie lto ie bilo moguie, uz

izuzetne naPore gde Pulek

predsjednik pristaS moli za rduii put, u buduinosti, analizu i dodatak uz samo izvjeSie kako bismo

jednostavnijerazumjeIisamiizvjeStajkojijepotrebnoprihvatiti.DamirBakiimo|ijoijednododatno
pojainjenjevezanouzneverificiraneiverificiraneprogrameZanimaga'akonemadrugihprihoda'gdjesu

svrstani prihodi od imovine. slavica pulek odgovara - u gospodarskoj dielatnosti. Gdin Bakii predlaze se da

se to ubuduie zove prihod neverificiranih programa idrugih djelatnosti'

predsjednik predlaze glasan.ie o odluci prihvaianja Sodisnjeg financijskog izvje5taja'

Nakonprovedenogg|asovanja,predsjedavaju6is|ednicomUV-a,g.PristaSkonstatiraoIekakoieodIukao
prihvaianju godiSnieg financiiskog izvjeStaia (s 5 glasova 

"za") 
usvolena'



Toaka 4

Dono5enje Odluke o usvajaniu izvjestaja neovisnog revizora za 2023. godinu

Predsjedavajuii daje rijed prisutnom revizoru da nam da neophodna obrazloienja. Gdin Bakii moli ispriku,
jer ie morati napustiti u jednom trenutku sjednicu radi zakazanog lijedniikog pregleda.

Revizor konstatira kako je dano pozitivno revizorsko misljenje. Sva podetna stanja ispravno su stavljena u

eure i druStvo je koristilo zadane okvire. Prekontrolirane su interne kontrole i sluZbeno smo ustanovili da je
sve u redu, s preporukom da se razmiilja o novom informacijskom sustavu, koji se ne mo:e napraviti u jednoj
godini UdiliSte je posebno kao ustanova. ovo je prva proknjiiena inventura dosad i preporuda se da se
napravi jedna analiza za dlanove UV-a, jer sada ista nije bila moguia radi odreclenog ponalanja zaposlenika.

Predsjednik predlaie glasovanje o odluci o usvajanju izvjeitaja neovisnog revizora za 2023. godinu.

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavaju6i sjednicom UV-a, g. Pristas konstatirao je da je Odluka o
usvajanju izvje5taja neovisnog revizora za 2023. godinu (s 5 glasova ,,2a,,) usvojena.

Toika 5
Raspisivanje natjeiaja za izbor ravnatelja puikog otvorenog uiilista Zagreb

Predsjednik predlaie da se odmah donese Odiuka o raspisivanju natjedaja za izbor ravnatelja. predlaie se
isti sadriaj natjedaja s pojainjenjem za stavku predaje dokumenata koji su dokaz o poznavanju stranog
jezika, s obzirom na dosadainje propuste viie kandidata kod prijava dokumenata.

Nakon provedenog glasovanja, predsiedavajudi sjednicom UV-a, g. Prista5 konstatirao ie da je Raspisivanje
natieiaja za izbor ravnatelja Puikog otvorenog uEilista Zagreb (s 5 glasova,,za,,) usvojeno.

Toika 6
Utvrativanje cjenika privremenog zakupa

Gdin Baki6 napu5ta sjednicu. Ravnateljica daje obrazloienje za izmjenu cjenika. postojeii cjenik se odnosi na
sat te je utvraleno da neke cijene nisu realno iskazane te da nisu svi prostori nisu uneseni u cjenik. Kao
naprimjer, dvije glazbene vjeibaonice mjesto jedne iizostavljen je davanje u zakup prostor za snimanje.
Dosad imamo neke stalne zakupce, ivjerujemo i nadam se da ie ih bitijoijer imamo kapaciteta za davanje u
zakup. cjenik povremenog zakupa je dosad donosio ravnatelj, ali sada se stavlja na uvid Upravnom vijeiu i

:eli se u tom kontekstu konzultirati s UV-om. Predsjednik izjavljuje kako je Vijeie informirano i utvraleno je
da ima spoznaju o izmjenama koje je v. d. ravnateljica unijela u cjenik. Time se 6. todka dnevnog reda smatra
zav15eno m.

Toika 7

Donosenje odluke o davanju u zakup poslovnog prostora Hrvatskom andrago5kom druitvu

V. d ravnateljica podsjeia UV kako je Hrvatsko andragoSko drultvo ugledna organizacije koja je prirodno
povezana s Pudkom otvorenim udili5tem Zagreb. S obzirom da se treba utvrditi, na koji nadin bi isto bilo
provelo, Vijeie donosi odluku da se odgada donolenje ove Odluke.



Toika 8

Razno

Predsjednik je zamolio da se sve stavke planirane za todku Ra2
preduso traje iradiostarih obveza iranova vieia moramo je ;;;,l""rt;;:f#:.tr""tff:fl;"Tffstavitodka dnevnog reda o nadinima prijavrjivanjima nepravitnosti medu zaposrenicima.

23' sjednica upravnog vijeda puckog otvorenog utirista Zagreb zavrsira je u 12.10 sati.


